
            Protokół Nr XXII/08
z  Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 27 marca 2008 roku

          w sali Urzędu Miejskiego, Stary Rynek 1.
        
Ustawowa liczba radnych – 21
Obecnych na sesji – 19

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad  Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z  XXI Sesji Rady Miejskiej.
4. Informacja o działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu 
    za 2007 rok i plan zamierzeń na 2008 rok.
5. Podjęcie  uchwał:
    1/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok,
    2/ w sprawie zmiany Uchwały nr II/24/2006 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 27 grudnia
        2006 roku w sprawie zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnych,
    3/ w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Macieja Szymona Mońka,
    4/ w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Piotra Jana Jarosza,
    5/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości położonej 
        w Łowiczu obręb Bolimowska, 
    6/ w sprawie przyjęcia przez Gminę Miasto Łowicz zadań Powiatu Łowickiego z zakresu 
        zarządu drogami powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Łowicza,
    7/ w sprawie przyjęcia od Wojewody Łódzkiego zadań z zakresu utrzymania grobów 
        i cmentarzy wojennych znajdujących się na terenie Gminy Miasta Łowicza,
   8/  w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XXI/194/2008 Rady Miejskiej 
        w Łowiczu z dnia 28 lutego 2008 roku w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego 
        dla nauczycieli wysokość stawek dodatków za wysługą lat, motywacyjnego, 
        funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowych warunków obliczania i wypłacania 
        wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe, godzin doraźnych zastępstw, niektórych 
        innych składników wynagradzania oraz stawek wynagrodzenia zasadniczego,
    9/ w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Artura Duklasa na działalność Dyrektora Miejskiego 
        Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu.
  6. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
  7. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
  8. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
  9. Zakończenie obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad.1
Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  Radny 
Henryk Zasępa.
Powitał  Radnych,  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego  Burmistrza  Miasta,  Pana  Bogusława 
Bończaka Zastępcę Burmistrza Miasta, Wicestarostę Łowickiego Pana Bolesława Hejchmana, 
Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Marcina Kosiorka,  Z-cę Komendanta Powiatowego 
Policji  Pana  Andrzeja  Rokickiego,  Z-cę  Komendanta  Powiatowego  Państwowej  Straży 
Pożarnej, Pana Piotra Błaszczyka, Dyrektorów jednostek, Przewodniczących Zarządu Osiedli, 
Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, 
Naczelników Wydziału, Radcę Prawnego Panią Jolantę Służalska–Mrożewską, pracowników 
Urzędu Miejskiego i przedstawicieli mediów.
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Ad.2
Przewodniczący  Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził,  że radni otrzymali  porządek 
obrad.
Zapytał czy są inne propozycje zmian do porządku obrad Sesji. Innych propozycji 
nie zgłoszono.
Proponowany porządek został przyjęty bez zmian.

Ad.3
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Protokół z XXI Sesji został wyłożony 
w Biurze Rady Miejskiej oraz na Sali obrad.
Poinformował, że Sekretarzem XXI Sesji była Radna Jolanta Głowacka.
Zapytał, czy Sekretarz XXI Sesji i Radni zgłaszają uwagi do Protokołu.
Radna Jolanta Głowacka oraz pozostali Radni uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Protokół został przyjęty bez zmian.
Przewodniczący  Rady Miejskiej  na Sekretarza  XXII  Sesji  zaproponował  Radną  Krystynę 
Ostrowską, która wyraziła zgodę.

Ad.4
Informację o działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Łowiczu za 2007 rok i plan zamierzeń na 2008 rok – przedstawił Pan Marek Dziedziela 
Dyrektor MOPS w Łowiczu.

(stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik - stwierdził, że według przedłożonej informacji  liczba osób, którym 
MOPS pomaga maleje, to dobrze. 
Na uwagę i poparcie zasługują prace społeczno-użyteczne wykonywane przez podopiecznych 
na rzecz miasta.  
Z informacji o działalności MOPS  wynika, że w  mieście potrzebne są mieszkania chronione, 
dla matek samotnie wychowujących dzieci i  w przypadku patologii rodzinnych.
Wspólnie  z  Radnym  Ryszardem  Szmajdziński  złożyli  wniosek  o  utworzeniu  Domu 
Dziennego Pobytu dla osób starszych.

( wniosek stanowi załącznik)
 Nawiązał do tematu posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów dot. wynagrodzeń
 w jednostkach budżetowych podległych Urzędowi Miejskiemu. Według jego wyliczeń 
najwyższa średnia wynagrodzeń jest w Urzędzie Miejskim, najniższa natomiast w Żłobku 
Miejskim i Bibliotece Miejskiej.
Zwrócił się z prośbą do Burmistrza o  wyrównanie różnic płacowych w jednostkach 
podległych.

Radny Ryszard Szmajdziński – stwierdził, że niezbyt trafne było stwierdzenie Pana 
Dyrektora MOPS, iż: „był to dobry rok dla MOPS- u” kiedy to Z-cy Dyrektora MOPS-u 
zostały postawione zarzuty  przez   Prokuratora. Zapytał, czego dotyczy sprawa, która toczy 
się obecnie w Sądzie Pracy przeciwko  MOPS-owi. Kto za tą sprawę  odpowiada i ile jest 
jeszcze  podobnych  przypadków?

Dyrektor MOPS Marek Dziedziela – poinformował, iż stwierdzenie, że był to dobry rok 
wyrażone było w kontekście podopiecznych. Postępowanie prokuratorskie w sprawie 
Zastępcy Dyrektora jest w toku. Obecnie Zastępca Dyrektora przebywa na zwolnieniu 
lekarskim i dopóki nie zostanie zakończone śledztwo, trudno się wypowiadać. 
Dyrektor MOPS nie jest upoważniony do udzielania informacji w tej sprawie.    
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Przyznał, że w Sądzie Pracy  toczy się postępowanie osoby trzeciej przeciwko MOPS 
o uznanie za pracownika, ale i w tej sprawie również Dyrektor nie jest  upoważniony 
do udzielania informacji, Sąd w tej części postępowanie utajnił.
 
Pani Anna Bieguszewska –przybliżyła historię Klubu Seniora, który zaczął działać 
od kwietnia 2007 roku i jest ujęty w strukturach MOPS-u. Jest propozycja, aby przekształcić 
Klub Seniora w Dom Środowiskowy Dziennego Pobytu. Osoby samotne mogłyby tam 
spędzać miło wolny czas. Współpraca MOPS z Klubem Seniora układa się bardzo dobrze. 
Złożyła podziękowania osobom wspierającym Klub Seniora. Przypomniała, że wycieczka 
do Ciechocinka, Włocławka i Torunia w całości zasponsorowana była przez radnych. 
Szczególne podziękowania złożyła  Staroście Łowickiemu Panu Januszowi Michalakowi, 
byłemu Wicestaroście Panu Eugeniuszowi Bobrowskiemu, Burmistrzowi Miasta Panu 
Krzysztofowi Kalińskiemu, Wiceburmistrzowi Panu, Bogusławowi Bończakowi, 
Przewodniczącemu Rady Panu Henrykowi Zasępie, Wiceprzewodniczącej Pani Krystynie
Ostrowskiej, Radnemu Panu Jackowi Haczykowskiemu, Radnemu Panu Grzegorzowi 
Wojciechowskiemu, Radnemu Panu Robertowi Wójcikowi za pomoc w organizowaniu 
wycieczek i imprez  różnego rodzaju.  Klub Seniora współpracuje prawie ze wszystkimi 
organizacjami, które funkcjonują w Łowiczu. Stwierdziła, że bardzo dobrze układa się 
współpraca z PCK. Podziękowała także Prezesowi Łowickiej Spółdzielni i Posłowi 
Wojciechowi Olejniczakowi, którzy współpracują i uczestniczą we wszystkich imprezach 
Klubu Seniora. Do Klubu Seniora należy ok.100 osób. 
Podziękowała władzom miasta za szczególną przychylność dla działań Klubu Seniora.

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Pan  Krzysztof  
Zieliński.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady podziękował Pani Annie Bieguszewskiej za  ogromny wkład pracy 
tworzenie i funkcjonowanie Klubu Seniora. 
Stwierdził, że Rada Miejska przyjęła do wiadomości przedłożoną informację
o działalności  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Łowiczu za 2007 rok i plan 
zamierzeń na 2008 rok.

     Przewodniczący Henryk Zasępa wraz z Panem Krzysztofem Kalińskim Burmistrzem 
Miasta  złożyli  podziękowania wręczając upominki  i kwiaty dla Panów: Tadeusza Marata, 
Tadeusza Blusa i Mirosława Kwaska  za ofiarność  i ratowanie życia osób, które ucierpiały 
w pożarze domu w Łowiczu na ul. Jana Pawła II, który miał miejsce w dniu 21 marca 
2008 roku.

Ad.5
Podjęcie  uchwał:
1/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2008 rok
 - przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek  Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)

Radna Ewa Zbudniewek –   złożyła pisemny wniosek: 
- o konserwację przez utwardzenie nawierzchni ciągów pieszych w Alejach Sienkiewicza. 
Po kilkuletnim użytkowaniu nawierzchnia ta uległa zniszczeniu a po bardziej intensywnych 
opadach zmienia się w błotnistą maź, co zmusza przechodniów do chodzenia po trawnikach.
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 - w sprawie parkingu przy ulicy Starzyńskiego bl.2 i 4 oraz przełożenie oświetlenia ze 
słupów  przy blokach 3, 4, 5 na szczyty budynków,  co umożliwi  poszerzenie parkingu o 2m
z możliwością parkowania prostopadle do krawężnika.
Parking ten  służy nie tylko mieszkańcom bloku, ale także osobom przyjeżdżającym na mecze 
piłkarskie i na targowicę miejską.

(wnioski  stanowią  załączniki)

Radny  Robert  Wójcik  –  ponowił  prośbę  w  sprawie  modernizacji  sieci  wodno  - 
kanalizacyjnej na os. Kostka. 
Zapytał  czy wszystkie  inwestycje  w mieście  zostały niedoszacowane,   na jaką inwestycję 
zabraknie jeszcze środków, skoro obecnie na ul. Żołnierską trzeba dołożyć 180 tys zł. 

Pan Paweł Gawroński  Naczelnik  WSK –  poinformował,  że  była  rozważana koncepcja 
parkowania prostopadłego na parkingu  przy ul. Starzyńskiego, zabrakło  gruntów miejskich, 
aby parking tak urządzić. Dzięki ŁSM, która na własny koszt przełożyła chodnik można było 
utworzyć parking z możliwością do parkowania równoległego.
Urządzenie parkingu z możliwością parkowania prostopadłego wiązałoby się 
z  niedopełnieniem  przez  miasto  norm  budowlanych,  dlatego  podjęto  decyzję  o  budowie 
parkingu spełniającego wymogi prawne.
 Propozycja przeniesienia oświetlenia ze słupów na szczyty bloków wiąże  się z dodatkowymi 
kosztami. 

Pan Grzegorz  Pełka   Naczelnik  WIR - poinformował,  że  istotnie  nawierzchnia  ciągów 
pieszych w Alejach Sienkiewicza wymaga konserwacji i będzie to przedmiotem rozważań. 
Jeśli  chodzi  o  niedoszacowanie  inwestycji  miejskich  związane  jest  to  z  faktem istotnego 
wzrostu cen materiałów budowlanych i wzrostem płac dla pracowników budowlanych.
Obecnie  trudno  przewidzieć,  jaki  będzie  koszt  poszczególnych  inwestycji,  szczegółowe 
koszty będą znane po rozstrzygniętych przetargach.
Sprawa dotycząca modernizacji sieci wodno- kanalizacyjnej na os.Kostka jest złożona, w tym 
roku będzie opracowana dokumentacja techniczna. Natomiast realizację tego zadania planuje 
się umieścić w 2008 roku.

Radna  Ewa  Zbudniewek  –  stwierdziła,  że  nie  została  przekonana  przedstawioną 
argumentacją dotyczącą parkingu na ul.Starzyńskiego. 

Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta  – stwierdził,  że  nie  było  innych  prawnych 
możliwości poszerzenia parkingu na ul.Starzyńskiego między bl.2 i bl.4. Wcześniej w mieście 
występowały  problemy  z  odbiorem  technicznym  inwestycji  parkingowych  przez  nadzór 
budowlany. 

Radna Ewa Zbudniewek – nadmieniła, że najpierw należało parking ten poszerzyć. 

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta – poinformował, że po konsultacji z ŁSM 
nie było możliwości poszerzenia tego parkingu.

Radny Tadeusz Żaczek – zwrócił się z ponowną prośbą o wygospodarowanie dodatkowych 
środków na przełożenie chodnika na ul.Ułańskiej na odcinku od Przedszkola do Szpitala. 

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta – stwierdził, że inwestycja ta nie była ujęta 
w budżecie 2008 roku, Burmistrz zobowiązany jest do realizacji inwestycji ujętych 
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w budżecie.

Radny Tadeusz Żaczek –  zapytał, czy wszystkie proponowane zmiany w budżecie miasta 
dotyczą realizacji inwestycji zawartych w bieżącym budżecie miasta.

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta – potwierdził, że wszystkie te inwestycje 
są zawarte w budżecie miasta na 2008 rok.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów  przedstawił Radny Grzegorz Wojciechowski.
(stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
Uchwałę Nr XXII/209/2008

18 - ,,za”  0 - ,,przeciw”  0 - ,,wstrzymujących”

2/Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr II/24/2006 Rady Miejskiej w Łowiczu 
z  dnia  27  grudnia  2006 roku w sprawie  zasad  zwrotu  kosztów podróży  służbowych 
radnych - przedstawił Pan Henryk Zasępa Przewodniczący Rady Miejskiej.

(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.

Uchwałę XXII/210/2008
18 - ,,za”  0 - ,,przeciw”  0 - ,,wstrzymujących”

3/Projekt  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  wygaśnięcia  mandatu   radnego  Macieja 
Szymona  Mońka – przedstawiła  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  Pani  Krystyna 
Ostrowska.

(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów.

Uchwałę XXII/211/2008
16 - ,,za”  0 - ,,przeciw”  2 - ,,wstrzymujących”

4/Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Piotra Jana 
Jarosza – przedstawiła  Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Jolanta Głowacka.

(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów.

Uchwałę XXII/212/2008
16 - ,,za”  1 - ,,przeciw”  2 - ,,wstrzymujących”

5/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie    niezabudowanej 
nieruchomości położonej w Łowiczu obręb Bolimowska – przedstawiła  Pani Anna 
Gajewska Naczelnik WGGiPP.

(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
 Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawił Radny Jacek Haczykowski.

(stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
Uchwałę XXII/213/2008
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18 - ,,za”  0 - ,,przeciw”  0 - ,,wstrzymujących”

6/Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  przez  Gminę  Miasto  Łowicz  zadań  Powiatu 
Łowickiego z zakresu  zarządu drogami powiatowymi w granicach administracyjnych 
miasta  Łowicza –  przedstawił  Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału  Spraw 
Komunalnych.

(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawił  Radny Jacek Haczykowski.

(stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
Uchwałę XXII/214/2008

19 - ,,za”  0 - ,,przeciw”  0 - ,,wstrzymujących”

7/ Projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Łódzkiego zadań 
z zakresu utrzymania grobów i cmentarzy wojennych znajdujących się 
na  terenie  Gminy  Miasta  Łowicza –  przedstawił   Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik  
Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Radny Jacek Haczykowski.   

     (stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie
Uchwałę XXII/215/2008

19 -,,za”  0 -,,przeciw”  0 -,,wstrzymujących”

8/Projekt  uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XXI/194/2008 
Rady    Miejskiej   w  Łowiczu  z  dnia  28  lutego  2008  roku     w  sprawie  przyjęcia 
Regulaminu określającego dla nauczycieli wysokość stawek dodatków za  wysługą lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowych warunków obliczania 
i  wypłacania  wynagrodzenia    za  godziny  ponadwymiarowe,  godzin  doraźnych 
zastępstw, niektórych  innych składników wynagradzania oraz stawek wynagrodzenia 
zasadniczego – przedstawiła Pani Joanna Mostowska Dyrektor Zakładu Obsługi Przedszkoli  
Miejskich.

(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Społecznej przedstawił  Radny Piotr Pochwała.

(stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
Uchwałę XXII/216/2008

18 -,,za”  0 -,,przeciw”  0 -,,wstrzymujących”

9/Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Artura Duklasa 
na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu – 
przedstawiła Pani Ewa Rześna-Kukieła  z Wydziału Spraw Społecznych.   
(stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
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Opinię Komisji Społecznej przedstawił  Radny Piotr Pochwała.
(stanowi załącznik)

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie.
Uchwałę XXII/217/2008

19 -,,za”  0 -,,przeciw”  0 -,,wstrzymujących”

Ad.6
Informację Burmistrza  Miasta o działaniach w okresie  między Sesjami –  przedstawił  
Pan Krzysztof Jan Kaliński.

( stanowi załącznik)
Radny  Bogusław  Smela  -   poinformował,  że  na  terenie  stadionu  OSIR-u  wieczorami 
odbywają się imprezy, niekoniecznie o charakterze sportowym. Zapytał czy jest możliwość 
objęcia ochroną lub monitoringiem stadionu. Istnieje obawa o zniszczenie murawy na boisku. 

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta – zapewnił, że zajmie się sprawą. 

Pan Robert Oberman Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków  - poinformował
o  rozstrzygniętym   konkursie  koncepcji  architektonicznej  na  zagospodarowanie  Starego 
Rynku i ulic przyległych. W regulaminowym terminie wpłynęły 3 wnioski konkursowe.
 Były to dwa zespoły studenckie i jedna osoba fizyczna prowadząca działalność gospodarczą. 
Jedna  z prac nie spełniła wymogów formalnych. Poinformował, że żadna z ocenianych prac 
nie zasłużyła na nagrodę główną. Drugie miejsce przyznano pracy wykonanej przez grupę 
studentów Wydziału Architektury, nagroda wynosiła 5 tys. zł brutto.
 Trzecie miejsce przyznano pracy Pana Jarosława Śmigiery z Łowicza i nagrodę 2 tys.  zł 
brutto.

Pan Artur Michalak Naczelnik WP   – poinformował, że w dniach 4 - 5 kwietnia 2008 roku 
w Łowiczu odbędą się Dni Kultury Ukraińskiej. 

( program  obchodów stanowi załącznik)
Burmistrz Miasta Krzysztof  Kaliński – poinformował, że wpłynęło pismo od Pana Marka 
Wojtylaka  i  Tomasza  Świątkowskiego  w  sprawie  umieszczonej  tablicy  na  ul.Długiej 
poświęconej Funkcjonariuszom Milicji Obywatelskiej Rządu Bezpieczeństwa, z propozycją, 
aby  w  miejsce  tej  tablicy  ufundować  tablicę  poświęconą  młodemu  harcerzowi  Janowi 
Piwowarczykowi, który został zamordowany przez Rząd Bezpieczeństwa. 
W tej sprawie  zostało wysłane pismo popierające tę inicjatywę do Komendanta Komendy 
Wojewódzkiej Policji pana Lecha Biernata, który jest  właścicielem  budynku. 

Radna Ewa Zbudniewek – przypomniała, że Przewodniczący Rady  w dniu 8 marca 2008 
roku reprezentował  miasto  w otwarciu  wystawy w muzeum łowickim pn.  Passio  Domini 
Nostri Desu Christi w sztuce dawnej i współczesnej, wystawa ta jest godna obejrzenia. 

Radny Robert Wójcik – stwierdził, że w kwestii podwyżek nie został zrozumiany, chodzi 
o fakt, że w niektórych jednostkach podległych Urzędowi Miasta długoletni pracownicy mają 
wynagrodzenie zasadnicze niższe niż  obecnie wynosi minimalne wynagrodzenie. 

Burmistrz Miasta Krzysztof  Kaliński – zapewnił, że rozważy sprawę dotyczącą podwyżek.
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Radny  Jacek  Haczykowski  –  zapytał  o  stanowisko  Mazowieckiej  Fundacji  Społeczno 
Kulturalnej  dotyczącej  baszty. 

Pani  Maria  Więckowska  Sekretarz  Miasta  poinformowała,  że  Fundacja  na  piśmie 
wypowiedziała  się,  iż  na  ten  moment  nie  skorzysta  z  możliwości  rozwiązania  umowy 
użytkowania wieczystego  na podstawie porozumienia stron. Ponadto Fundacja  zwróciła
 się o doprecyzowanie propozycji współpracy pomiędzy Urzędem Miejskim, Fundacją
 i mieszkańcami Osiedla „Stare Miasto”, wówczas określą się ostatecznie. 

Odczytała treść odpowiedzi udzielonej przez Urząd Miejski. 
(stanowi załącznik)

Ad.7
Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
Przewodniczący poinformował, że Radni otrzymali odpowiedzi na  interpelacje zgłoszone na 
poprzedniej Sesji,  zapytał czy są uwagi   Radnych.

Radny Robert Wójcik – stwierdził,  że nie jest zadowolony z odpowiedzi na interpelację, 
jaką złożył wspólnie z radnym Ryszardem Szmajdzińskim na ostatniej Sesji. W załączonym 
do odpowiedzi na interpelację piśmie, Dyrektor OSiR sugeruje się, że Radny mija się 
z prawdą.
 Odpowiedzi na interpelację bez pieczęci nagłówkowej udzielił Pan Artur Michalak Naczelnik 
Wydziału Promocji, zgodnie ze statutem Miasta Łowicza odpowiedzi na interpelację udziela 
Burmistrz Miasta.  

Pan Artur Michalak Naczelnik WP przeprosił Radnego Wójcika za brak pieczątki 
 na odpowiedzi na interpelację. Poinformował, że wcześniej z Radnym Wójcikiem uzgadniał 
odpowiedź.
Nadmienił,  że  w  ostatnim  czasie  Pan  Gardener  złożył  dwie  kolejne  skargi,  które  będą 
rozpatrywane w formie uchwały przez Radę Miejską. 
Zostaną podjęte wszelkie działania, aby na pływalni miejskiej wyeliminować  konflikty. 

 Burmistrz  Miasta  Krzysztof  Kaliński  –  zapytał,  od  kiedy  radny  Robert  Wójcik  jest 
świadkiem nieprzyjemnych zdarzeń na Pływalni Miejskiej.
Radny Robert Wójcik – poinformował, iż był świadkiem tylko jednej takiej sytuacji 
na Pływalni Miejskiej.

Burmistrz  Miasta  Krzysztof  Kaliński  –  poinformował,  że   zostały  przeprowadzone 
rozmowy z Panami Gardener z ratownikami i pracownikami pływalni. Efektem tych  rozmów 
było zamkniecie funkcjonujących na Pływalni   prywatnych szkółek pływackich.

Radny Ryszard Szmajdziński – stwierdził, iż  do Urzędu wpływa coraz więcej skarg 
w dużej mierze skarg bezzasadnych. 
Należy  uczulić  pracowników  Pływalni  i  poinstruować  ich,   aby  w  żaden  sposób  nie 
prowokować   drugiej  strony.  Jeśli  nie  ma  przesłanek  prawnych  nie  wolno  odmówić 
obywatelowi wejścia na Pływalnię Miejską.

      Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy Radni w materiałach na Sesję 
otrzymali druki oświadczeń majątkowych, które są zobowiązani złożyć 
w 2 egzemplarzach wraz  z oświadczeniem  o prowadzonej działalności gospodarczej 

8



do Przewodniczącego Rady w  terminie do dnia 30 kwietnia 2008 roku. 
Do oświadczeń tych dołącza się 2 egzemplarze  kopii swojego zeznania podatkowego 
(tzw. PIT) wraz z jego korektą. 

Ad.8  
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa  poinformował,  że następna Sesja Rady Miejskiej 
planowana jest 24 kwietnia 2008 roku godz.13-ta z następującymi tematami:

   1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2007rok 
       (na dzisiejszej Sesji  Radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu). 
   2.Udzielanie absolutorium Burmistrzowi Miasta Łowicza.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Jolanta Głowacka przedstawiła terminy 
planowanych posiedzeń w miesiącu kwietniu.

( stanowi załącznik)

 Ad.9 
Przewodniczący Rady podziękował za udział i dyskusję. 
Na tym zakończono obrady XXII Sesji Rady Miejskiej.

Protokółowała :                                 Sekretarz   Sesji                        Przewodniczący Rady

J. Kardjalik Krystyna Ostrowska    Henryk Zasępa 
P. Płuska 
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	Radna Jolanta Głowacka oraz pozostali Radni uwag nie zgłosili.

